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PROTOKÓŁ Nr 50/18

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik
w dniu 20 sierpnia 2018r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Damian Sypek - Dyrektor Zespołu Szkół
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pan Tadeusz Szeweluk - Dyrektor ZGK

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  –  Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia komisji :

1. Zaopiniowanie  projektów uchwał  będących  przedmiotem obrad  XXXII  sesji  Rady
Gminy Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018,
2) w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata

2018-2029,
3) w sprawie zmiany w statucie Gminy Mielnik,
4) w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  członka  ochotniczej

straży pożarnej z terenu gminy Mielnik,
5) w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  Gminnej  Spółce

Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik,
6) w  sprawie  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu
ich pobierania,

7) w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na cieku
„Rubinek” w miejscowości Mielnik,

8) w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  zbiorowego  dostarczania  wody  i
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Mielnik i przekazania go do
zaopiniowania organowi regulacyjnemu,

9) w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej projektu lasów ochronnych stanowiących
własność  Skarbu  Państwa,  będących  w  zarządzie  Nadleśnictwa  Nurzec,
położonych na terenie Gminy Mielnik. 

2. Sprawozdanie z realizacji zadań statutowych oraz wyników finansowych ZGK za I 
półrocze 2018 r. 

3. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności za I półrocze 2018 r. 
4. Przyjęcie informacji z realizacji inwestycji i remontów za I półrocze br. 
5. Sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze. 
6. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego. 
7. Sprawy bieżące. 
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Do punktu 1(1).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.
Poinformował,  że  uzyskaliśmy  maksymalne  dofinansowanie  na  budowę  przedszkola  w
kwocie 282, 67 tys.zł..
Unieważniono  I  przetarg  na  budowę  Chaty  Edukacji  w  Maćkowiczach,  II  przetarg
zawieszono do końca sierpnia br. ponieważ brakuje na budowę 40 tys.zł. Wykonawca chaty
chce do końca br. zamknąć w stanie surowym obiekt.
Zwiększamy środki na Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji, ponieważ potrzebne są
środki na 6 nie planowanych nagród jubileuszowych.
Nie wyszedł przetarg na parking i uliczki w Mielniku, ogłosimy nowy przetarg w rozbiciu na
poszczególne uliczki. Planujemy również wykonanie deptaku od GOKSiR do Zespołu Szkół.
Gmina Mielnik jest na4 pozycji w rankingu Wspólnoty z tytułu ilości pozyskanych środków
unijnych.

Pan Kazimierz Tobota zapytał o deficyt budżetowy.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że deficyt zwiększa się.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(2).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2029.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2018-2029.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(3).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w statucie Gminy Mielnik.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmiany w statucie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(4).

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie   ustalenia  wysokości  ekwiwalentu
pieniężnego członka ochotniczej straży pożarnej z terenu gminy Mielnik.
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Pan  Kazimierz  Tobota  zaproponował  zróżnicowanie  ekwiwalentu  –  20  zł.  za  udział  w
akcjach, za zabezpieczanie mniej,

Pan Wójt – za zabezpieczenie pomocy przedmedycznej pogotowie bierze 180 zł. za godzinę.
Brak jest młodych ludzi do OSP, mamy 6 jednostek strażackich a dobrze działają 3 jednostki.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego członka ochotniczej
straży pożarnej z terenu gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Wójt  przedstawił projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w formie
dotacji Gminnej Spółce Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.

Komisje Rady jednogłośnie, przy obecności 14 radnych,  pozytywnie zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji Gminnej Spółce
Wodnej „Sosnowiec” działającej na terenie Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(6).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i
odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem
specjalistycznych  usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub  całkowitego zwolnienia  od  opłat,  jak  również
trybu ich pobierania.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem  specjalistycznych  usług
opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi  oraz  szczegółowych  warunków
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(7).

Pan  Wójt przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli na cieku „Rubinek” w miejscowości Mielnik.
Poinformował, że Rubinek został odebrany, obowiązuje tam zakaz wprowadzania zwierząt.
Ustawiono tablice z regulaminem korzystania i planem obiektu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie utworzenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli na
cieku „Rubinek” w miejscowości Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)



4

Do punktu 1(8).

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu zbiorowego
dostarczania  wody  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  gminy  Mielnik  i
przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu zbiorowego dostarczania wody i
zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  gminy  Mielnik  i  przekazania  go  do
zaopiniowania organowi regulacyjnemu.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 1(9).

Pan Tomasz Szawkałło – przedstawiciel Lasów Państwowych przedstawił projekt uchwały w
sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  lasów  ochronnych  stanowiących  własność
Skarbu Państwa, będących w zarządzie Nadleśnictwa Nurzec, położonych na terenie Gminy
Mielnik. 
Poinformował, że taki projekt lasów ochronnych robi się raz na 10 lat.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  dotyczącej  projektu  lasów  ochronnych
stanowiących  własność  Skarbu  Państwa,  będących  w  zarządzie  Nadleśnictwa  Nurzec,
położonych na terenie Gminy Mielnik. 

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 2.

Pan dyrektor ZGK przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań statutowych oraz wyników
finansowych ZGK za I półrocze 2018 r. 

(w zał. na str..........prot.)

Pan  Kamil  Zalewski  zgłosił  potrzebę  oczyszczenia  drogi  poza  stodołami,  zrobienie
przepustu na drodze oraz uporządkowanie placu przy remizie.

Pan Wójt odpowiedział, że droga zostanie zrobiona po opadnięciu liści.

Pan  dyrektor  ZGK zapewnił,  że  prace  porządkowe  wykonywane  są  kompleksowo  w
poszczególnych wsiach. 

Pan Sławomir Leoniuk poinformował, że w Mętnej, w środku wsi, nie zrobiono chodnika.

Komisje Rady przyjęły do wiadomości przedstawione sprawozdanie.
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie  Komisji Rewizyjnej z
działalności za I półrocze 2018 r. 

Komisje Rady przyjęły do wiadomości przedstawione sprawozdanie.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji inwestycji i remontów za I półrocze br. 
(w zał. na str..........prot.)

Komisje Rady przyjęły do wiadomości przedstawioną informację.

Do punktu 5.

Pan Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze. 

Komisje Rady przyjęły do wiadomości przedstawione sprawozdanie.

Do punktu 6.

Pan dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku przedstawił informację o przygotowaniu placówek
do nowego roku szkolnego 2018/2019.

(w zał. na str..........prot.)

Komisje Rady przyjęły do wiadomości przedstawioną informację.

Do punktu 7.

Pan  Jerzy  Weremjewicz stwierdził,  że  w  planie  przestrzennego  zagospodarowania  w
Osłowie brak jest działek do prowadzenia działalności usługowej.
Sytuacja ta dotyczy osobiście Pana radnego, bo ten brak zapisu w planie zagospodarowania
nie  pozwala  mu  na  rozwijanie  działalności  usługowej  –  hotelarskiej  i  przygotowywania
posiłków.

Pan Kazimierz Tobota zgłosił potrzebę usunięcia pieńków po lipach w ciągu ulicy Brzeskiej.
Stwarzają one niebezpieczeństwo dla pieszych.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:
        Elżbieta Szymańska

 Przewodniczący Rady

Krzysztof Nikitorowicz


